
SKJERN RIDEKLUB 

REFERAT fra Bestyrelsesmødet den 22/10, 2024         

Deltagere: Jens Falk Thøstesen, Hardy Højris Jensen, Martin Jensen, Anette Lauge Jørgensen, Anne 

Hau, Marie Rahbek, Erling Kristensen, Flemming Agerbo 

1. Siden sidst: Anette orienterede: 

• Der er etableret en aftalekonto i Vestjydsk Bank med henblik på at få forrentet 

indestående bedst muligt. 

• Priser på foder er nogenlunde uændrede. Der er gjort fordelagtige indkøb af diverse. 

• Der blev den 17. juni afholdt ekstraordinær generalforsamling, som vedtog en 

vedtægtsændring, der medfører at bestyrelsesmedlemmerne ikke kan holdes 

personligt og økonomisk ansvarlige. I medfør heraf er en bestyrelses-

ansvarsforsikring ikke nødvendig. 

• Anette har undersøgt forsikringsforhold for staldinventaret hos kommunen og 

oplyser, at staldinventaret ikke er løsøre. Dermed er det forsikret som en del af 

stalden. Det øvrige løsøre er forsikret hos Vestjylland Forsikring og bliver løbende 

opdateret, når der er ændringer i maskinparken. 

2. Dialog med kommunen: 

• Der har siden sommer været afholdt flere møder med byrådsmedlemmer vedrørende 

erstatningsjord for det græsningsareal langs Jægervej, som vi sandsynligvis mister 

når/hvis kommunen sælger jorden til byggeri. Der diskuteres muligheder for 

erstatningsjord langs Skyggehusvej. 

• Margrethe Vad overvejer at sende et privat læserbrev til avisen angående problemet. 

3.  Personale: 

• Caroline er stoppet siden sommerferien og i stedet er ansat Ane, som dog nyligt er 

sygemeldt pga skulderproblemer. 

4. Udvalg: 

•  Der afholdes stævne i kommende weekend. Sportsudvalget klarer opgaven til 

topkarakter. 

5. Nye tiltag: 

• Der trænges til reparation af diverse vandhaner. 

• Bestyrelsen er opmærksom på, at underlaget i løbegangene konstant skal 

vedligeholdes især med de for tiden regerende vejrforhold med megen regn. 

• Bestyrelsen er opmærksom på, at tidpunktet nærmer sig for hvor ridehustaget skal 

udskiftes. Vi håber økonomien rækker til det. 

6. Generalforsamling: 

• Flemming og Hardy er på valg. 

• Der planlægges nyt bestyrelsesmøde, når oplysninger vedrørende erstatningsjord 

foreligger. 

 

 

Referat: Erling Kristensen 


